

即日至 2021 年 11 月 30 日，Starbucks Rewards™ 會員於香港星巴克手機程式以銀聯鑽石信用卡或銀聯白金信用卡手動或自動增值\$300 或以上，即可獲享中杯裝手調飲品獎賞一個；每個 Starbucks Rewards™ 帳戶每日最多可獲享此飲品獎賞 1 次。

條款及細則：

1. 活動只適用於 Starbucks Rewards™ 會員。
2. 優惠只適用於推廣期內使用香港發行之銀聯鑽石信用卡或銀聯白金信用卡設定於香港星巴克手機程式增值\$300 或以上之 Starbucks Rewards™ 帳戶。
3. 此優惠不適用於任何於網頁版之星巴克卡增值。
4. 每個 Starbucks Rewards™ 帳戶於推廣期內每日最多可獲享此獎賞 1 次。
5. 獲贈之中杯裝手調飲品獎賞將於 24 小時之內自動顯示於帳戶，有效期為獲享當日起計 90 天內。
6. 需全數用已登記之星巴克卡付款，方可享用此獎賞。
7. 獎賞只適用於購買指定 1 杯中杯裝之手調飲品。
8. 獎賞適用於購買任何中杯裝之手調飲品，Starbucks Reserve™ Bar、Teavana™ Bar/Kiosk 及 Mixology Bar 供應之手調飲品、樽裝及罐裝飲品除外。
9. 獎賞只適用於親臨分店消費，不適用於 Mobile Order & Pay、星星送及星巴克飲品 eGift。
10. 獎賞包括客製化要求而不需另行收費。
11. 不可與其他 Starbucks Rewards™ 獎賞換領、套餐優惠、其他推廣優惠及員工折扣同時使用。
12. 獎賞不可兌換現金、不可更換或作現金找續。
13. 獎賞只適用於香港及澳門星巴克分店，香港迪士尼樂園分店除外。
14. 如有任何爭議，Coffee Concepts (Hong Kong) Ltd. 及 Coffee Concepts (Macau) Ltd. 保留最終決定權。

From now to 30 November 2021, Starbucks Rewards™ member can earn a complimentary Tall sized handcrafted beverage Reward upon \$300 or above Starbucks Card auto or manual reload to Starbucks Rewards™ account by UnionPay Diamond card or UnionPay Platinum card in Starbucks Hong Kong APP. Each Starbucks Rewards™ account can only earn this Reward once daily.

Terms and Conditions:

1. This promotion is only applicable to Starbucks Rewards™ member.
2. Reward is applicable to Starbucks Rewards™ members who use Union Pay Diamond card or Union Pay Platinum card issued in Hong Kong to reload \$300 or above in the Starbucks Rewards™ account.
3. This offer is not applicable to reloading Starbucks card on Starbucks website.
4. Each Starbucks Rewards™ account can earn 1 Reward once daily.
5. One Tall sized handcrafted beverage Reward will be added into the Starbucks Rewards™ account within 24 hours and will be valid for 90 days after date of Reward collection.
6. Must fully pay with your registered Starbucks Card to enjoy the Reward.
7. Each Reward is only redeemable on 1 cup of Tall sized handcrafted beverage.
8. Each Reward is applicable to all Tall sized handcrafted beverages, except Starbucks Reserve™ Bar, Teavana™ Bar/Kiosk, Mixology Bar beverages, bottled and canned beverages.
9. Reward is only applicable to in-store purchase, not applicable to Mobile Order & Pay, Starbucks Delivers and Starbucks Drink eGift.
10. This Reward is applicable to free customization.
11. Reward cannot be used in conjunction with other Reward redemption, set offers, promotional offers and staff discount.
12. Reward cannot be redeemed for cash and is non-exchangeable and non-refundable.
13. Reward is applicable to Starbucks stores in Hong Kong and Macau, except Hong Kong Disneyland store.
14. Coffee Concepts (Hong Kong) Ltd. and Coffee Concepts (Macau) Ltd. reserve the right of final decision in case of any dispute.